



Pneumatische Ventile Pneumatic valves

Pneumatische Regelventile für die Drosselung, Mischung und Verteilung flüssiger, gas- und dampfförmiger Medien in Durchgangs- und Dreiwegeform DN 15..400, PN 16..160; 1".."12", CL 150..900

Pneumatic valves for throttling, mixing and distribution of liquids, steam and gases in two-way and three way design DN 15..400, PN 16..160; 1".."12", CL 150..900

Baureihe / Series/Série

PV 6200
PV 6300
PV 6400
PV 6900



Regler ohne Hilfsenergie Self-acting regulators

Temperaturregler in Durchgangs- und Dreiwegeform. Druckminderer, Überströmventile und Differenzdruckregler für die Regelung flüssiger, gas- und dampfförmiger Medien DN 15..100, PN 16..40

Temperature regulators in two- and three-way design. Pressure reducing, excess pressure and differential pressure Regulating valves for controlling liquids, steam and gases DN 15..100, PN 16..40

Baureihe / Series/Série

TR 7100
TR 7200
TR 7300
DR 7500
DR 7600
DR 7700



Motorventile mit Schnellschlußeinrichtung Motorized valves with emergency closing

Schnellschluss für Motorventile. TÜV - geprüft als Stellgerät für Wasser und Wasserdampf mit Sicherheitsfunktion in heiztechnischen Anlagen.

Emergency closing device for motorized valves. Approved by TÜV as an actuator for water and steam with safety function in heating systems.

Baureihe / Series/Série

ST 6151
ST 6152

